
Protokół nr 37/21 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 28 października 2021 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. BARBARA BURY- Przewodnicząca Komisji 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
4. ANDRZEJ MARACH 
5. IWONA SIKORSKA 
6. TOMASZ FIFIELSKI 
7. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Zaproszeni goście: 

Zgodnie z listą obecności (zał. nr 1) 

Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 10:30, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

1. Przyjęcie Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

3. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Dorota Szymańczak Inspektor ds. opracowywania i koordynowania projektów 

przedstawiła założenia Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

Następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy z 

Organizacjami Pozarządowymi ( zał. nr 2). 

Przewodnicząca Komisji B. Bury zapytała o stowarzyszenie, które dostało dotację w 

roku ubiegłym. 



D. Szymańczak Inspektor tls. opracowywania i koordynowania projektów 

odpowiedziała, iż wsparcie otrzymały następujące stowarzyszenia: Stowarzyszenie w 

Kamienia Kraj. „Pomóż sobie pomagając innym'* oraz „Powiatowa Liga Piłki Nożnej". 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie. 

Ad. 2. 

E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR w związku z zapytaniem złożonym na poprzednim 

posiedzeniu złożyła informacje nt. dofinansowania zakupu sprzętu rehabilitacyjnego (zał. 

nr 3). Wspomniała, że podniesienie limitu na aparaty słuchowe spowodowało, że mniej 

osób otrzyma dofinansowanie, zainteresowanie się zwiększyło. 

Wicestarosta uważa, że ilość aparatów słuchowych powinna się zmniejszyć. Z jakiej 

kwoty podniesione zostały dofinansowania na aparaty? 

E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR stawkę podniesiono dla dzieci do 2500 zł, osoba 

dorosłą ma mniejsze dofinansowanie. 

Radny T. Fifielski zapytał o szczegóły naboru na dofinansowania. 

E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR wnioski składane są przez cały rok. Liczy się data 

wpływu wniosków. W lutym znane są limity środków i dochodzi do podziału środków. 

Po podziale środków Społeczna Rada ds. Osób Niepełnoprawnych opiniuje wnioski. 

Odbywają się jeszcze spotkania z PUP. 

Radny T. Fifielski powinno się ogłosić dwa nabory środków w ciągu roku. 

E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR wyjaśniła, że wskazane rozwiązanie nie może być 

wdrożone ze względu na przepisy prawa. 

Radny T. Fifielski odniósł się do udziału własności w budynku Starostwa. 

Dofinansowanie w zakupie windy powinno zostać także zachowane w wysokości 27 %. 

Wniosek Komisji: 

1. Komisja wnioskuję do Zarządu Powiatu aby przeanalizował możliwość ubiegania 

się od środki w IV bieżącego roku m.in. na budowę windy w ramach programu 

„Dostępny samorząd - granty". 

Komisja wniosek przyjęła jednogłośnie, pozytywnie. 



Ad. 3. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 12.21. 

Protokółowała: 

Przewodnicząca Komisji 
Kierownik 

mgr KataAyna Niepiekło-Theil 



o 

o 


